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Aanwezig Ria Haan, Mellie Metiarij, Pieta Claus, Willy van de Kolk, Henk Grootjans, Ingrid 
Wortelboer, Lianne Nesselaar, Wim Veen, Geert Hagen, Ritu Sharma, Frank Kok, 
Carolien Moek 

Gasten Sander Spijker, Gieljan Scholing, Maarten Ton  

Afwezig  

Notulist M. Loppersum 

 

Agendapunt Omschrijving 

1. Opening en vaststelling agenda 
Willy opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Een speciaal welkom 
voor Frank, hij is er vanavond voor het eerst bij. Tijdens de vergadering heeft er een 
kort voorstelrondje plaatsgevonden.  
In de agenda zijn een paar aanpassingen en hierdoor wordt de volgorde aangepast.  
  

2. Communicatie Gemeente Assen (Maarten Ton) 
Maarten wordt van harte welkom geheten.  
Maarten heeft een toelichting gegeven hoe e.e.a. is georganiseerd in de gemeente 
en hoe de bewoners de informatie krijgen waar ze terecht kunnen met bepaalde 
problematiek. Onlangs is er een cliëntervaringsonderzoek WMO en Jeugd geweest 
waarbij veel mensen hebben aangegeven dat ze het onduidelijk vinden waar ze 
terecht kunnen met vragen. Professionals moeten hierin meegenomen worden. 
Geprobeerd wordt om de toegang zoveel mogelijk bij de gemeente neer te zetten. 
Het eerste contact wordt veelal via de telefoon gemaakt. Er wordt niet gemeten in 
hoeverre een boodschap aankomt. Er wordt gewerkt met een ‘piepsysteem’. Wel 
komen er signalen terug van de buurtteams en de huisartsen. Aangegeven wordt dat 
veel linken plaatselijker moeten zijn en niet dat je terecht komt op een landelijke 
website. Veel onderwerpen kun je op de website ook niet logisch vinden.  
Ook is het wenselijk dat er sneller wordt doorverbonden naar de contactpersonen in 
plaats van dat er eerst privacygevoelige informatie moet worden verstrekt.  
Maarten hoort graag concrete signalen indien dingen niet goed lopen.  
Maarten is benieuwd welke signalen komen over de vindbaarheid en de 
zichtbaarheid van de gemeente en of er een inschatting is waar mensen behoefte 
aan hebben. Indien je professionals inschakelt, moeten ze wel weten waar je hulp 
kunt krijgen. Ook moet je kijken naar de schakels. Elke schakel is een risico op een 
breuk.  
Voor de gemeente is het taalgebruik belangrijk.  
Maarten wordt bedankt voor zijn inbreng tijdens de vergadering. Wellicht kan er een 
werkgroep communicatie binnen de Participatieraad komen om nog een keer met 
Maarten te spreken, dit punt zal op de actielijst worden gezet om te bespreken.  
Maarten heeft nog nieuw materiaal om te delen en zal dit aan Ria geven voor de 
Participatieraad.  
 

3. Raadsmonitor Sociaal Domein (Sander Spijker) 
Sander Spijker en Gieljan Scholing worden van harte welkom geheten.  
Het plan van aanpak is ontvangen met de verbeterpunten voor de raadsmonitor.  
Eén van de verbeterpunten is om tijdig de adviesraden te betrekken bij de monitor 
zodat het een bredere monitor wordt en ook om meer te vertellen over andere 
domeinen. De aandacht wordt meer gelegd op kwaliteit dan kwantiteit.  
De bedoeling is om vooraf informatie te krijgen en de gemeente beter te informeren.  



De vraag is hoe de regiefunctie van de gemeente terug komt in de monitor. De 
gemeente besteed alles uit maar houdt geen overzicht. Je wilt een monitor hebben 
zodat je ook de ketenpartners kunt controleren. De gemeente besteed uit en geeft 
hierbij aan wat gedaan moet worden. Hoe dit gedaan moet worden wordt niet 
aangegeven en dit bemoeilijkt de controle. 
De monitor is geen sturingsdocument, maar is puur informerend. De vraag is of de 
monitor de werkelijkheid weer geeft of dat ze een werkelijkheid op zich wordt.  
Er worden nu mooie stappen gezet omdat er buiten informatie wordt opgehaald in 
plaats van alleen maar intern. Wat de zorgen zijn, waar we ons hard voor willen 
maken en wat de speerpunten zijn, dat willen Gieljan en Sander graag horen.  
Sander en Gieljan zullen een paar vragen stellen waar de Participatieraad antwoord 
op kan geven.  
Sander en Gieljan worden bedankt voor hun inbreng tijdens de vergadering.  
 

2. Mededelingen 

 Werkgroep jeugd heeft op 29 september a.s. een bijpraatafspraak. Op 4 
oktober heeft de werkgroep samen met de RCPA een bijpraatafspraak met 
Jong Assen.  

 Volgende week maandag is er het maandelijks overleg met de gemeente, 
indien er punten zijn dan kan dit op de mail gezet worden. 

 3 oktober a.s. is ook het maandelijkse overleg met RCPA. Corrie Overbeeke is 
ziek, de afspraak is met 2 andere leden van de RCPA.  

 Als het goed is heeft iedereen de benoemingsbrief ontvangen.  

 Nieuwe sollicitatie ontvangen.  

 Uitnodiging bijeenkomst van regionale raden, deze is op 19 oktober a.s. Willy 
gaat hier in ieder geval naar toe.  

 

3. Notulen juli en augustus 2017 
De verslagen van de vergaderingen van 12 juli en van 1 augustus 2017 worden 
zonder wijzigingen vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van 12 juli 2017: 
Vandaag twee mailtjes ontvangen van Nicolien Waanders i.v.m. 
netwerkbijeenkomsten. We kunnen gratis deelnemen aan de cursus. Indien je je 
opgeeft ben je wel verplicht om te komen. Indien je dan niet komt dan moet je er 
voor betalen. Iedereen geeft zich hiervoor individueel op en meldt dit bij Ria Haan 
voor het overzicht.  
Voor het symposium hebben een aantal mensen belangstelling, dit kan deze week 
per mail aangegeven worden bij Ria Haan zodat dit centraal opgegeven kan worden. 
 
Naar aanleiding van 1 augustus 2017: 
Punt 3 → Henk informeren over eerdere overleggen, dit klopt niet, Pieta zou Willy 
hierover informeren en dit is gedaan. 
Punt 5 → wat Pieta betreft is hier geen behoefte meer om over het eerste half jaar 
na te praten. De bijeenkomst is toen niet door gegaan vanwege ziekte. Het idee is om 
een nieuwe start te maken en met elkaar als nieuwe groep verder te gaan. Henk 
geeft aan dat dit op een andere manier ingestoken kan worden. Afgesproken wordt 
om Hergen Datema nog wel uit te nodigen in november om dan een nieuwe start te 
maken.  
Punt 7 → Op Ritu en Wim na is iedereen ingepraat. Ria gaat Ritu inpraten, Pieta gaat 
Wim inpraten.  
 
 



4. Signalen uit het veld 
Henk is bij de afspraak werkgroep schuldhulpverlening geweest → dit is een 
interessante bijeenkomst, dit werd echter breder ingezet dan alleen 
schuldhulpverlening. Humanitas, GKB en meerdere partijen zitten hierbij aan tafel. 
De gemeente is nog aan het zoeken wie hierbij betrokken worden en hoe je dit doet. 
Wat naar voren kwam is dat professionals de opdracht van de gemeente krijgen, 
maar dat er geen verbanden in zitten.  
Individuele Plaatsingen en Steun → voor duur van 5 jaar is hier extra budget voor vrij 
gekomen. Instellingen kunnen hiervoor budget aanvragen. Per traject kunnen ze € 
8000,00 inzetten voor IPS. Dit is een landelijke regeling. Informatie hierover zal Wim 
Veen naar Ria sturen.  
Gezien de tijd is afgesproken dat andere signalen op de mail worden gezet.  
 

5. Actielijst juli en augustus 2017  

 31 oktober a.s. afspraak buurtteam Oost 

 Aan Irma Twickler zal gevraagd worden of ze nieuwe informatie heeft, ze 
wordt t.z.t. uitgenodigd.  

 

6. Voortgang Participatieraad  
6.1 Voorzitter 
Willy wil dit graag overdragen. Geert wil het voorzitterschap overnemen. Wat Willy 
betreft kan dit op korte termijn. Willy houdt zich dan beschikbaar als vicevoorzitter. 
Geert wil de rol op zich nemen maar vind het prettig dat Willy op de achtergrond is 
zodat Geert ook meer informatie krijgt. Geert en Willy gaan samen kijken naar de 
taakverdeling.  
 
6.2 Adressenlijst, commissies, vergaderdata 
Ria gaat dit doorgeven aan de website zodat dit up to date is.  
 
6.3 Huishoudelijk Reglement 
Het huishoudelijk reglement wordt tijdens de vergadering vastgesteld en 
aangenomen.  
 
Er is een vacature en er is nog een sollicitatie ontvangen. Het voorstel is om deze 
kandidaat uit te nodigen voor een gesprek. Pieta, Geert en Willy gaan dit gesprek 
houden. Ria nodigt de kandidaat uit. De sollicitatiebrief wordt gemaild naar iedereen.  
 

7. Eenduidige beleid eigen bijdrage mensen met een dagbesteding 
De vraag is of de participatieraad hierin nog een rol kan spelen. Ria gaat aangeven 
dat we mee willen denken en dat indien er concrete vragen zijn dat ze die dan 
stellen.  
 

8. Ingekomen en uitgegane stukken (ter info) 

A01 Inspiratiedag transformatie in de praktijk (AVI 16 november)  

A02 Symposium Parels en Puzzels (samenwerken in 
netwerkomgeving) (19 oktober Assen € 60,00) 

 

A03 Zorg + Welzijn congres – Het wijkteam onder de loep (8 
november Ede € 229,00) 

 

   

B01 Toegankelijkheid VN verdrag verslag – bijeenkomst 12 
september Willy 

 

B02 Uitnodiging contactmiddag participatieraden Noord- en midden 
Drenthe (niet doorgegaan) 

 



B03 Werkplaats ketenafspraak jeugd (niet doorgegaan)  

   

C01 AVI nieuwsbrief juli/augustus/september  

C02 Koepel Advies Raad informatiebrief juli / augustus / september  

C03 VG belangenplatform Drenthe nieuwsbrief juli / augustus / 
september 

 

C04 Ieder(in) nieuwsbrief augustus  

C05 AVI informatie eenzaamheid en onafhankelijke cliënt 
ondersteuning 

 

   

Van de diverse bijeenkomsten maakt Ria een overzicht en mailt dit door zodat 
aangegeven kan worden wie waar naar toe wil gaan.  
 

 

9 Rondvraag 
Wim → geeft aan dat veel van de stukken die gemaild worden over jeugd en WMO 
gaan terwijl er niets over de participatiewet gaat. Hier krijgen we weinig informatie 
over. Willy neemt deze vraag mee tijdens de bespreking met de gemeente.  
Willy → geeft aan dat we regelmatig in de knoei komen met de tijd qua vergadering. 
Dit wordt niet als een probleem gezien.  
 

10. Sluiting 
Willy sluit vervolgens de vergadering om 21.30 uur en wenst iedereen wel thuis. 

 
 


